
Протокол № 42

засідання постійної комісії обласної ради з питань
житлово-комунального господарства, будівництва та використання

природних ресурсів

від 22 березня 2019 року                                                      м. Кропивницький

Склад комісії – 9 осіб

Присутні:   (6)
голова постійної комісії – Кайдаш Юрій Анатолійович;
заступник голови  постійної комісії – Ревенко Наталія Олександрівна;
члени постійної комісії: Довбиш Іван Іванович;

Могилей Михайло Миколайович;
Монашок Микола Дмитрович
Ратенко Сергій Леонідович .

Відсутні:   (3)
Дичко Анатолій Дмитрович;
Здебська Валентина Павлівна;
Погребнюк Артем Анатолійович.

У  роботі  постійної  комісії  взяла  участь  Тимофієва  Н.Г.  -  керуючий
справами виконавчого апарату обласної кради.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1.  Про  стан  виконання  рішення  постійної  комісії  обласної  ради  від
25 січня 2019 року № 300 “Про повторний розгляд заяв громадянина
Ярмоцика О.К.”

Інформує: Головченко  Олександр  Олександрович –  в.о.  генерального
директора  обласного  комунального  виробничого  підприємства  “Дніпро-
Кіровоград”

Ярмоцик  Олександр  Костянтинович –  заявник,  житель
м. Знам'янка Кіровоградської області

2. Про  стан  виконання  рішення  постійної  комісії  обласної  ради  від
25 січня  2019  року  №  298  “Про  колективну  скаргу  Лимар  О.М.,
Комісарової Л.М., Гетьмана О.Г.”

Інформує: Лимар  Олена  Миколаївна  –  заявник,  житель  м. Знам'янка
Кіровоградської області

Комісарова Ліля Миколаївна – заявник, житель м. Знам'янка
Кіровоградської області (відсутня)

Головченко  Олександр  Олександрович  –  в.о.  генерального
директора  обласного  комунального  виробничого  підприємства  “Дніпро-
Кіровоград”

3. Про  стан  виконання  рішення  постійної  комісії  обласної  ради  від
25 січня  2019  року  №  299  “Про  колективну  скаргу  Мельник  Л.В.,
Ланецької В.І., Мясникова Д.В.”
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Інформує: Головченко  Олександр  Олександрович  –  в.о.  генерального
директора  обласного  комунального  виробничого  підприємства  “Дніпро-
Кіровоград”

4. Про  звернення  Прохорової  Н.Л.  щодо  прийняття  рішення  щодо
недобудованої конструкції у м. Знам'янка.

Інформує: Прохорова Наталія Леонідівна – заявник (відсутня)
Проненко  Сергій  Миколайович  –  начальник  управління

капітального  будівництва   Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

Таборанський  Володимир  Петрович –  начальник  управління
освіти,  науки,  молоді  та  спорту  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації 

Філіпенко  Сергій  Іванович –  Знам'янський  міський  голова
(відсутній)

5. Про  звіт про стан виконання за 2018 рік  Плану заходів на 2018-2020
роки із реалізації Стратегії розвитку Кіровоградської області на період
до 2020 року.

Інформує: Рахуба  Ніна  Афанасіївна –  директор  департаменту
економічного  розвитку  і  торгівлі  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

6. Про  звіт  про  результати  виконання  програми  економічного  і
соціального розвитку Кіровоградської області на 2018 рік.

Інформує: Рахуба  Ніна  Афанасіївна –  директор  департаменту
економічного  розвитку  і  торгівлі  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

7. Про  кінцеві  результати  виконання  Комплексної  програми  захисту
населення  Кіровоградської  області  від  впливу  іонізуючого
випромінювання на 2014-2018 роки.

Інформує: Шияненко  Лілія  Сергіївна — провідний  спеціаліст
департаменту  охорони  здоров'я  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

8. Про внесення змін до рішення обласної ради від 23 березня 2016 року
№48 "Про регіональну екологічну програму "Ліси Кіровоградщини" на
2016-2020 роки".

Інформує: Ревенко Наталія Олександрівна – начальник Кіровоградського
обласного управління лісового та мисливського господарства

9. Про внесення змін до Комплексної програми охорони навколишнього
природного середовища в Кіровоградській області на 2016-2020 роки.
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Інформує: Ковтунов Олександр Володимирович – директор департаменту
екології  та  природних  ресурсів  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

10. Про  фінансування  природоохоронного  об'єкту  “Нове  будівництво
каналізаційної  насосної  станції  по  вулиці  Дружби,  70  Б,  смт
Новгородка, Кіровоградської області”.

Інформує: Ковтунов Олександр Володимирович – директор департаменту
екології  та  природних  ресурсів  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

11. Про звернення депутатів Чернівецької обласної ради до Національної
комісії,  що  здійснює  державне  регулювання  у  сферах  енергетики  та
комунальних послуг.

Інформує: Кайдаш Юрій Анатолійович – голова постійної комісії обласної
ради

Кайдаш Ю.А. - поставив на голосування пропозицію щодо початку роботи
постійної комісії і запропонував розглядати питання зазначеного порядку денного.

Голосували: “за” - 6 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб 

1. Про  стан  виконання  рішення  постійної  комісії  обласної  ради  від
25 січня  2019  року  №  300  “Про  повторний  розгляд  заяв  громадянина
Ярмоцика О.К.”

Слухали: інформації  Ярмоцика  Олександра  Костянтиновича  та
Головченка  Олександра  Олександровича  –  в.о.  генерального  директора
обласного  комунального  виробничого  підприємства  “Дніпро-Кіровоград”,
розглянули  стан  виконання  рішення  постійної  комісії  обласної  ради  від
25 січня 2019 року № 300 “Про повторний розгляд заяв громадянина Ярмоцика
О.К.”  та  обговорили  заяви  Ярмоцика  Олександра  Костянтиновича  –  жителя
м.Знам'янка Кіровоградської області від 16.10.2018 року № Я-101/04.01-02 (з
доповненнями),  від  15.11.2018 року  № Я-113/04.01-02  (з  доповненнями),  від
21.01.2019  року  №  Я-4/04.01-02  та  від  21.03.2019  року  №  Я-27/04.01-02,
стосовно  спірних  питань  між  Ярмоциком  О.К.  та  обласним  комунальним
виробничим підприємством “Дніпро-Кіровоград” з приводу надання та оплати
послуг з водовідведення.

За результатами обговорення, встановивши, що сторони не дійшли згоди у
вирішенні  порушених  питань,  громадянин  Ярмоцик О.К.  не  задоволений
відповіддю  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  на  виконання  рішення  постійної
комісії  обласної  ради  від  25 січня  2019 року  № 300,  а  також,  питання  про
стягнення  заборгованості  за  послуги  водовідведення  з  громадянина
Ярмоцика О.К. перебуває на стадії розгляду у Знам'янському міськрайонному
суді Кіровоградської області, голова постійної комісії запропонував наступний
проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Взяти  до  уваги  інформацію  Головченка  О.О.  –  в.о.  генерального
директора  обласного  комунального  виробничого  підприємства  “Дніпро-
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Кіровоград”  та  Ярмоцика  Олександра  Костянтиновича  –  жителя  м.Знам'янка
Кіровоградської області.

2. Рекомендувати  обласному  комунальному  виробничому  підприємству
“Дніпро-Кіровоград”:

повторно  розглянути  заяву  громадянина  Ярмоцика  О.К.  від
21.01.2019 року № Я-4/04.01-02 та заяву від 21.03.2019 року № Я-27/04.01-02, з
урахуванням попередніх заяв разом із доданими до них матеріалами;

за  результатами  розгляду  зазначених  заяв  надати  громадянину
Ярмоцику О.К. та обласній раді детальну письмову відповідь по пунктах даних
заяв  громадянина,  зокрема  поінформувати  про  виконання  рішення  обласної
ради від 20 травня 2016 року № 82.

3. Рекомендувати  громадянину  Ярмоцику  О.К.  та  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград” звернутися до суду з метою вирішення спірних питань.

Голосували: “за” - 6 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Рішення № 302 (додається)

2. Про  стан  виконання  рішення  постійної  комісії  обласної  ради  від
25 січня  2019  року  №  298  “Про  колективну  скаргу  Лимар  О.М.,
Комісарової Л.М., Гетьмана О.Г.”.

Слухали: інформації громадянки Лимар О.М. та Головченка Олександра
Олександровича  –  в.о.  генерального  директора  обласного  комунального
виробничого підприємства “Дніпро-Кіровоград” та розглянули стан виконання
рішення постійної  комісії  обласної  ради  від  25 січня 2019 року № 298 “Про
колективну  скаргу  Лимар  О.М.,  Комісарової  Л.М.,  Гетьмана О.Г.”  щодо
спірних  питань  між  ними  з  приводу  офіційного  оформлення  відповідно  до
законодавства  надання  підприємством  та  оплати  населенням  послуг  з
водовідведення,  з  урахуванням  заяви  громадянки  Лимар  О.М.  від
19.03.2019 року № Л-24/04.01-02.  

За результатами обговорення, постійна комісія встановила, що громадянка
Лимар  О.М.  та  підприємство  не  дійшли  згоди  у вирішенні  спірних  питань,
громадянки  Лимар  О.М.  та  Комісарова  Л.М.  (у  телефонному  режимі
повідомила)  не  задоволені  відповіддю  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  на
виконання  рішення  постійної  комісії  обласної  ради  від  25 січня  2019 року
№ 298,  в  якій  зазначено,  що  споживачам  Комісаровій  Л.М.,  Гетьману О.Г.
встановлено,  опломбовано  та  взято  на  облік  підприємства  водолічильник  і
борги  за  послуги  водовідведення  за  вказаними  споживачами  відсутні,  але
громадянці  Лимар О.М. водолічильник не опломбовано та не взято на облік
ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”,  як  наслідок,  розрахунок  за  водовідведення
здійснюється  за  нормами  споживання,  відповідний  договір  щодо  надання
послуги з громадянкою Лимар не укладено.

Голова  постійної  комісії  поставив  на  голосування  наступний  проект
рішення постійної комісії з даного питання:

1. Взяти  до  уваги  інформацію  Головченка  О.О.  –  в.о.  генерального
директора  обласного  комунального  виробничого  підприємства  “Дніпро-
Кіровоград”  та  Лимар  Олени  Миколаївни –  жительки  м.Знам'янка
Кіровоградської області.
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2. Рекомендувати  обласному  комунальному  виробничому  підприємству
“Дніпро-Кіровоград”:

розглянути  заяву  громадянки  Лимар  О.М.  від  19.03.2019  року  № Л-
24/04.01-02,  з  урахуванням  попередньої  заяви  від  05.12.2018 року  № КО-
117/04.01-02;

за результатами розгляду зазначених заяв надати громадянці Лимар О.М.,
Комісаровій  Л.М.  та  обласній  раді  детальну письмову відповідь  по  пунктах
даних заяв з роз'ясненням щодо порядку проведення опломбування  зазначеним
споживачам лічильників за їх адресами;

направити  споживачам  послуг  з  водовідведення,  що  надаються  ОКВП
“Дніпро-Кіровоград” відповідні договори для укладання;

надати  роз'яснення  громадянці  Комісаровій  Л.М.  стосовно  виконання
підприємством рішення Знам'янського районного суду Кіровоградської області
від  26  березня  2015  року  за  позовом  Комісарової  Л.М.  до  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград” про зобов'язання вчинити дії  щодо взята на абонентський облік
водяного лічильника та здійснення перерахунку за водовідведення.

3. Рекомендувати  громадянці  Лимар О.М.  та  ОКВП “Дніпро-Кіровоград”
звертатись до суду з метою вирішення спірних питань між ними.

Голосували: “за” - 6 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб

Вирішили:  Рішення № 303 (додається)

3. Про  стан  виконання  рішення  постійної  комісії  обласної  ради  від
25 січня  2019  року  №  299  “Про  колективну  скаргу  Мельник  Л.В.,
Ланецької В.І., Мясникова Д.В.”

Слухали: інформацію  Головченка  Олександра  Олександровича  –  в.о.
генерального  директора  обласного  комунального  виробничого  підприємства
“Дніпро-Кіровоград”  стосовно  стану  виконання  рішення  постійної  комісії
обласної ради від 25 січня 2019 року № 299 “Про колективну скаргу Мельник
Л.В., Ланецької В.І., Мясникова Д.В.”, під час чого зазначено, що  споживачам
Мельник  Л.В.,  Ланецькій  В.І.,  Мясникову Д.В.  встановлено,  опломбовано  та
взято на облік підприємством водолічильник і борги за послуги водовідведення
за  вказаними  споживачами  відсутні,  але  відповідні  договори  щодо  надання
послуги з громадянами не укладено.

Після  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на  голосування
наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Взяти  до  уваги  інформацію  Головченка  О.О.  –  в.о.  генерального
директора  обласного  комунального  виробничого  підприємства  “Дніпро-
Кіровоград”.

2. Рекомендувати  обласному  комунальному  виробничому  підприємству
“Дніпро-Кіровоград”  направити  зазначеним  споживачам  послуг  з
водовідведення,  що  надаються  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  відповідні
договори для укладання.

Голосували: “за” - 6 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Рішення № 304 (додається)
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4. Про  звернення  Прохорової  Н.Л.  щодо  прийняття  рішення  щодо
недобудованої конструкції у м. Знам'янка.

Слухали: інформації  начальника  управління  капітального  будівництва
Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Проненка  С.М.  та
начальника  управління  освіти,  науки,  молоді  та  спорту  Кіровоградської
обласної  державної  адміністрації  Таборанського  В.П.  щодо  звернення
громадянки Прохорової Н.Л. від від 21.01.2019 року № П-3/04.01-02 стосовно
недобудованого  об'єкта  будівництва  “Загальноосвітня  школа  №  5  в
м. Знам'янка Кіровоградської області (добудова)”.

Враховуючи  відповідь  Знам'янської  міської  ради  від  07.02.2019 року  №
1911-138  стосовно  порушеного  питання,  постійна  комісія  встановила,  що
будівництво загальноосвітньої школи № 5 у м. Знам'янка розпочато у 1987 році
за рахунок коштів державного бюджету та призупинено у 1996 році.  У 2011
році за рахунок субвенції з державного бюджету поновлено будівельні роботи
на  даному  об'єкті  та  у  2013  році  будівництво  призупинено.  На  балансі
управління  капітального  будівництва  облдержадміністрації  знаходяться
видатки  за  зазначеним  незакінченим  об'єктом  будівництва,  сам  об'єкт
відноситься до Знам'янської міської ради.

Після  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на  голосування
наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Взяти до уваги інформацію із зазначеного питання.
2. Рекомендувати  Знам'янській  міській  раді  провести  технічне

обстеження  даного  об'єкту  незавершеного  будівництва  у  м. Знам'янка  та
виступити  з  ініціативою  щодо  подальшої  потреби  у  будівництві
загальноосвітньої  школи  № 5  у  м. Знам'янка  та  подати  відповідний  пакет
документів Кіровоградській обласній державній адміністрації.

Голосували: “за” - 6 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб

Вирішили:  Рішення № 305 (додається).

5. Про звіт про стан виконання за 2018 рік Плану заходів на 2018-2020
роки із реалізації Стратегії розвитку Кіровоградської області на період до
2020 року.

Слухали: інформацію директора  департаменту економічного  розвитку і
торгівлі  Кіровоградської обласної  державної  адміністрації  Рахуби Н.А. щодо
звіту  про  стан  виконання  за  2018  рік  Плану  заходів  на  2018-2020  роки  із
реалізації Стратегії розвитку Кіровоградської області на період до 2020 року.

Після  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на  голосування
наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Взяти до уваги інформацію із зазначеного питання.
2. Підтримати внесення питання “Про звіт про стан виконання за 2018 рік

Плану  заходів  на  2018-2020  роки  із  реалізації  Стратегії  розвитку
Кіровоградської  області  на  період  до  2020 року”  та  запропонований  проект
рішення обласної ради.

Голосували: “за” - 5 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 1 осіб (Довбиш І.І.)
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Вирішили:  Рішення № 306 (додається).

6. Про  звіт  про  результати  виконання  програми  економічного  і
соціального розвитку Кіровоградської області на 2018 рік.

Слухали: інформацію директора  департаменту економічного  розвитку і
торгівлі  Кіровоградської обласної  державної  адміністрації  Рахуби Н.А. щодо
звіту про результати виконання програми економічного і соціального розвитку
Кіровоградської області на 2018 рік.

Після обговорення порушеного питання голова постійної комісії поставив на
голосування наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Взяти до уваги інформацію із зазначеного питання.
2. Підтримати  внесення  питання  “Про  звіт  про  результати  виконання

програми  економічного  і  соціального  розвитку  Кіровоградської  області  на
2018 рік” та запропонований проект рішення обласної ради.

Голосували: “за” - 5 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 1 осіб (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Рішення № 307 (додається).

7. Про кінцеві результати виконання Комплексної  програми захисту
населення  Кіровоградської  області  від  впливу  іонізуючого
випромінювання на 2014-2018 роки.

Слухали: інформацію  провідного  спеціаліста  департаменту  охорони
здоров'я  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Шияненко  Л.С.
щодо  кінцевих  результатів  виконання  Комплексної  програми  захисту
населення Кіровоградської області від впливу іонізуючого випромінювання на
2014-2018 роки.

Після  інформування  голова  постійної  комісії  поставив  на  голосування
наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Взяти до уваги інформацію із зазначеного питання.
2. Підтримати  внесення  питання  “Про  кінцеві  результати  виконання

Комплексної  програми  захисту  населення  Кіровоградської  області  від  впливу
іонізуючого  випромінювання  на  2014-2018  роки”  та  запропонований  проект
рішення обласної ради.

Голосували: “за”-5 осіб 
“проти”- 0 осіб
“утрим.”-1 особа  (Довбиш І.І.)  

Вирішили:  Рішення № 308 (додається)

8. Про  внесення  змін  до  рішення  обласної  ради  від  23  березня
2016 року  №48  “Про  регіональну  екологічну  програму  “Ліси
Кіровоградщини” на 2016-2020 роки”

Слухали: інформацію начальника Кіровоградського обласного управління
лісового та мисливського господарства Ревенко Н.О. щодо внесення змін до
рішення  обласної  ради  від  23  березня  2016  року  №48  “Про  регіональну
екологічну програму “Ліси Кіровоградщини” на 2016-2020 роки”.

Після  інформування  голова  постійної  комісії  поставив  на  голосування
наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:
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1. Взяти до уваги інформацію із зазначеного питання.
2. Підтримати внесення питання “Про внесення змін до рішення обласної

ради від 23 березня 2016 року №48 “Про регіональну екологічну програму “Ліси
Кіровоградщини”  на  2016-2020  роки”  та  запропонований  проект  рішення
обласної ради.

Голосували: “за”-5 осіб 
“проти”- 0 осіб
“утрим.”-1 особа  (Довбиш І.І.)  

Вирішили:  Рішення № 309 (додається)

Після розгляду восьмого питання член постійної комісії,  депутат обласної
ради  Довбиш  Іван  Іванович,  попередньо  ознайомившись  з  матеріалами  усіх
питань  порядку  денного  постійної  комісії,  у  зв'язку  з  необхідністю  покинути
засідання  комісії  поінформував  голову  комісії  та  її  членів  з  приводу  свого
голосування за результатами розгляду наступних питань:

9. Про  внесення  змін  до  Комплексної  програми  охорони
навколишнього  природного  середовища  в  Кіровоградській  області  на
2016-2020 роки.

Слухали: інформацію  директора  департаменту  екології  та  природних
ресурсів  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Ковтунова  О.В.
щодо  внесення  змін  до  Комплексної  програми  охорони  навколишнього
природного середовища в Кіровоградській області на 2016-2020 роки.

Після  інформування,  враховуючи  пропозиції  обласної  державної
адміністрації щодо внесення змін до запропонованого проекту рішення обласної
ради з даного питання від 22.03.2019 року № 01-17/112/0.1 у частині включення
запланованих  на  2019  рік  обсягів  співфінансування  з  місцевих  бюджетів
природоохоронних  заходів  та  об'єктів,  голова  постійної  комісії  поставив  на
голосування наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Взяти до уваги інформацію із зазначеного питання.
2. Підтримати  запропоновані  Кіровоградською  обласною  державною

адміністрацією зміни до проекту рішення обласної ради “Про внесення змін до
Комплексної  програми  охорони  навколишнього  природного  середовища  в
Кіровоградській області на 2016-2020 роки” у частині включення запланованих на
2019 рік обсягів співфінансування з місцевих бюджетів природоохоронних заходів
та об'єктів, а саме додаток 3 до Комплексної програми викласти у новій редакції,
зазначеної  у  листі  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  від
22.03.2019 року № 01-17/112/0.1.

Голосували: “за”-5 осіб 
“проти”- 0 осіб
“утрим.”-1 особа  (Довбиш І.І.)  

Вирішили:  Рішення № 310 (додається)
10. Про фінансування природоохоронного об'єкту “Нове будівництво

каналізаційної насосної станції по вулиці Дружби, 70 Б, смт Новгородка,
Кіровоградської області”.

Слухали: інформацію  директора  департаменту  екології  та  природних
ресурсів  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Ковтунова  О.В.
щодо  шляхів  фінансування  природоохоронного  об'єкту  “Нове  будівництво
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каналізаційної  насосної  станції  по  вулиці  Дружби,  70  Б,  смт  Новгородка,
Кіровоградської області”.

Після  інформування,  враховуючи,  що  пакет  документів  Новгородківської
районної ради від 06.03.2019 року № 01-27/95/1 відповідає Порядку планування та
фінансування природоохоронних заходів та об'єктів з обласного фонду охорони
навколишнього природного середовища, затвердженого головою Кіровоградської
обласної державної адміністрації від 04.09.2013 року № 419-р, голова постійної
комісії  поставив на голосування наступний проект рішення постійної  комісії  з
даного питання:

1. Взяти до уваги інформацію із зазначеного питання.
2. Рекомендувати обласній робочій групі з відбору та формування переліку

природоохоронних  заходів  та  об'єктів,  що  будуть  фінансуватися  з  обласного
фонду охорони навколишнього природного середовища включити до зазначеного
переліку  природоохоронний  об'єкт  “Нове  будівництво  каналізаційної  насосної
станції по вулиці Дружби, 70 Б, смт Новгородка, Кіровоградської області” з метою
його  фінансування  з  обласного  фонду  охорони  навколишнього  природного
середовища у 2019 році.

Голосували: “за”-6 осіб 
“проти”- 0 осіб
“утрим.”-0 особа 

Вирішили:  Рішення № 311 (додається)

11. Про  звернення  депутатів  Чернівецької  обласної  ради  до
Національної  комісії,  що  здійснює  державне  регулювання  у  сферах
енергетики та комунальних послуг.

Розглянувши та обговоривши звернення депутатів Чернівецької обласної
ради  VII  скликання  до  Національної  комісії,  що  здійснює  державне
регулювання  у  сферах  енергетики  та  комунальних  послуг,  через  складну
соціально-економічну ситуацію, що склалася на території Чернівецької області
у зв'язку із втратою з 01 січня 2019 року чинності тарифів, диференційованих
за  періодами  часу  для  непобутових  споживачів, голова  постійної  комісії
запропонував на голосування наступний проект рішення постійної комісії з даного
питання:

1. Взяти  до  уваги  інформацію,  зазначену  у  даному  зверненні  депутатів
Чернівецької обласної ради VII скликання.

Голосували: “за”-6 осіб 
“проти”- 0 осіб
“утрим.”-0 особа 

Вирішили:  Рішення № 312 (додається)

На  цьому  голова постійної  комісії  обласної  ради  Кайдаш Ю.А. оголосив
засідання  комісії  закритим  та  подякував  усім  членам  постійної  комісії  за
оперативність та активну участь у роботі комісії.

Голова постійної комісії                                                                   Ю.Кайдаш


